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RESUMÉ 

Portefeuillehoudersoverleg fysiek domein  28 en 29 september 2023 ..

Algemeen 
OmschrijvingAanwezig Blaricum: Frans Cornelis, Anne-Marie Kennis, Joke Lanphen 

Gooise Meren: Barbara Boudewijnse, Hugo Bellaart, Mark Marshall, Nico 
Schimmel  
Laren: Nanning Mol, Flip de Groot 
Hilversum: Bart Heller, Arno Scheepers 
Huizen: Roland Boom, Fleur van der Kleij, Bert Rebel, Karin van Werven 
Wijdemeren: Ron de Haan, Gert Zagt  
Regio: Jacqueline Agricola, Betty Boerman, Inge Huiskers, Rowena Kuijper, Bart 
van Manen, Germa Bakker, Karen Bloemen, Marco van der Spek 
Provincie N-H: Imre de Roo 
Stadsgebied Weesp (E&I): Jan van der Does 

Afwezig Frits Westerkamp, Karin Walters, Piet Vriend 

Contactpersoon Piet Vriend/Jacqueline Agricola 

E-mail geanonimiseerd @regiogv.nl/ geanonimiserd @regiogv.nl
Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk DOC-23002430 

Ruimte & Mobiliteit 
Opening, mededelingen en resume 

Mededelingen: 

• Frits Westerkamp is tijdelijk afwezig i.v.m. behandeling aan ziekte (link naar nieuwsbericht
gemeente Laren)

• Op 7 juli was een BO over de aanleg van een nieuwe 380KV hoogspanningsverbinding van
Diemen naar Ens (via Lelystad) vanaf 2030 waaraan Gooise Meren en Huizen (mede namens de
regio) deelnemen. In het vorige PFHO is hier ook over gesproken. Er is besloten dat een tweede
zienswijzeronde nodig is op het conceptstuk door de inhoudelijke wijzigingen ten opzichte van
de versie dier eerder voor een zienswijze is voorgelegd. De tweede zienswijzeronde is gepland
in oktober-november.

Het resumé van de vorige vergadering is vastgesteld. 

Terugkoppeling bovenregionale overleggen 

• Er is op 18 september 2023 een regionaal Webinar georganiseerd waarin raadsleden zijn
geïnformeerd over de propositie van de regio Gooi en Vechtstreek voor de nieuwe agenda van
de Metropoolregio Amsterdam (MRA). Er is voor het zomerreces ook een raadsinformatiebrief
gestuurd.

• Op 16 oktober 2023 wordt een regionaal Webinar georganiseerd waarin raadsleden worden
geïnformeerd over de NOVEX MRA.

• Er is een update gegeven over de nieuwe samenwerkingsagenda met de provincie tot de
provinciale verkiezingen van 2027 waarover in het vorige PFHO is gesproken. Rosan Kocken
wordt de gebiedsgedeputeerde voor onze regio en trekker vanuit de provincie voor de agenda.
De komende tijd worden verschillende ambtelijke themasessies georganiseerd. In het vierde
kwartaal wordt opnieuw een terugkoppeling aan het PFHO gegeven.

• DB-lid Jennifer Bloemberg is accounthouden vanuit het waterschap AGV voor onze regio.

• Op 7 november is het BO MIRT. Omdat het kabinet demissionair is worden er geen besluiten
genomen. In het volgende PFHO van 9 november 2023 wordt een eerste terugkoppeling
gegeven.

Mobiliteit binnen regio Gooi en Vechtstreek 

Er is door de Regio een compact memo opgesteld over de regionale inzet op mobiliteit, ook in 
reactie op verschillende ontwikkelingen waartoe wij ons als regio moeten verhouden. Het memo is 

mailto:p.vriend@regiogv.nl/j.agricola@regiogv.nl
https://www.laren.nl/Bestuur/Nieuws_en_bekendmakingen/Nieuwsberichten/Aankondiging_ziekteverlof_wethouder_Westerkamp
https://www.regiogv.nl/wp-content/uploads/2023/08/230719-Informatiebrief-Regionale-propositie-en-vervolgacties-oa-MRA-agenda.pdf
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besproken. In het memo zijn enkele speerpunten benoemd voor de regionale inzet. De vraag van het 
PFHO is om het memo in overleg met de gemeentelijke adviseurs aan te scherpen. De verbinding 
wordt gelegd met de lobbystrategie als uitwerking van de regionale propositie waarin we onze 
voornaamste lobby-inzet bepalen. 

 
Gezamenlijke reactie Provinciaal Programma Landelijk Gebied (PPLG) 

Eerder is in het PFHO afgesproken om als regio een gezamenlijke reactie op het Provinciaal 
Programma Landelijk Gebied (PPLG) van de Provincie Noord-Holland te formuleren. In aanvulling is 
gekeken naar de mogelijkheden om ook de raden te betrekken. Dat is niet mogelijk binnen de door 
de provincie gestelde termijnen. Het PFHO kiest er desondanks voor om de raden te betrekken en 
laat aan de provincie weten dat het daardoor niet lukt om binnen de gestelde termijnen te reageren. 
Er wordt samen met de griffies gekeken op welke termijn een gezamenlijke raadsreactie mogelijk is. 

 
Pilot vraaggestuurd vervoer 

Vervoer GV (uitvoerder pilot), de provincie (concessiehouder) en TransDev (vervoerder) gaan 
opnieuw om tafel om een voorstel te maken dat aan de randvoorwaarden voldoet. Een belangrijke 
randvoorwaarde vanuit de regio is dat het om een aanvulling op de bestaande dienstregeling gaat 
en het niet om een vervanging gaat. Een alternatief voor een afschaling kan wel. Ook moet goed 
gekeken worden naar het effect als de pilot zou worden stopgezet. Belangrijk om vooraf te bepalen 
waaraan we het succes van de pilot meten. 

 
Vervoerplan NS 2024 

De belangrijkste maatregel uit het Vervoersplan NS 2024 voor onze regio is dat in de nieuwe 
dienstregeling de frequentie wordt verlaagd op vrijdag van de sprinter tussen Utrecht en Hoofddorp 
(4x naar 2x per uur). Door de provincie is een algemene reactie geschreven waarin staat dat de 
provincie hierover ‘zeer teleurgesteld’ is. Er is ook vanuit onze regio een bestuurlijke brief gestuurd 
waarin o.a. is verzocht om een gesprek met NS.  

 
Concept-propositie MRA agenda 

De MRA heeft elke deelregio (Gooi en Vechtstreek is 1 van de 7 deelregio’s) gevraagd om een 
propositie op te stellen voor de nieuwe MRA-agenda. Hiervoor is voortgebouwd op bestaande 
kaders. In de propositie ligt de focus op wat onderscheidend is voor onze regio naar buiten toe, wat 
we op deze onderwerpen zelf al doen en te bieden hebben en vervolgens welke inzet vanuit de MRA 
ons daarbij verder helpt.  
 
Het PFHO stemt in met de inhoud van de concept-propositie. Er wordt een korte inleiding 
toegevoegd. De opmerkingen worden binnen het mandaat van de bestuurlijk trekkers verwerkt. De 
propositie is ook in verschillende regiogemeenten geagendeerd voor bespreking in een 
raadscommissie of tijdens een thema-uur. De bestuurlijk trekkers zijn gemandateerd om de input 
vanuit de bespreking in de raden te verwerken in een definitieve propositie. Onze propositie wordt 
voor 1 november bij de MRA ingediend en meegenomen als een bouwsteen voor de nieuwe agenda 
voor de periode 2024-2028. 

 
Gezamenlijk deel (Ruimte & Mobiliteit en Bouwen & Wonen) 
Opening en mededelingen 

• Er is gesproken over de woningbouwimpuls. Het ministerie van BZK heeft aangekondigd begin 
november de 6de tranche te publiceren. Vanuit de Regio en vanuit de MRA monitoren we welke 
gemeenten plannen willen indienen. 

 
Hocras de Walden 

De regiogemeenten zijn door de gemeente Gooise Meren geïnformeerd over de plannen. Het gaat 
om een locatie waar wordt ingezet op een combinatie van wonen, werken en onderwijs. Op de 
website is meer informatie te vinden. De presentatie is ook in het PFHO Economie & Innovatie 
gegeven. Formele afstemming in het kader van de provinciale omgevingsverordening en de 50+lijst 
volgt later. 

 
 

https://www.svp-svp.nl/projecten/walden-hocras-bussum
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Bouwen & Wonen 
Opening, mededelingen en resume 

Het resumé wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
Nieuwe samenwerkingsagenda met Provincie Noord-Holland 

In het PFHO is een procesvoorstel besproken voor een nieuwe samenwerkingsagenda met de 
provincie tot de provinciale verkiezingen van 2027. Er wordt in de aanloop naar de nieuwe agenda 
ook voor wonen een themasessie georganiseerd. Naast de gezamenlijke doelen op het gebied van 
wonen wordt ook als optie genoemd om in de agenda op te nemen hoe we met elkaar in gesprek 
gaan over de knelpunten, bijvoorbeeld waar ambities om te bouwen en beschermingsregimes elkaar 
in de weg zitten. 

 
Opleveringen nieuwbouw en aandeel sociaal (excl. Weesp) 

In lijn met eerdere analyses laten de aangepaste cijfers zien dat het kwantitatieve beeld regionaal 
goed is, maar dat het kwalitatieve beeld achterblijft bij de ambities. We bouwen voldoende maar niet 
voor alle doelgroepen. De afspraak is gemaakt om als vervolgstap de plancapaciteit in beeld te 
brengen naar categorieën woningen zodat we beter kunnen zien hoe de programmering bijdraagt 
aan de kwalitatieve ambities. Doel is om met elkaar vooraf af te stemmen en te sturen in plaats van 
achteraf de rekening op te maken. Deze prognose wordt opnieuw voor het PFHO geagendeerd. 
Vervolgens kan op basis van deze prognose ook het gesprek met onze raden worden gevoerd. 

 
Milieu en Duurzaamheid 
Opening en mededelingen 

Mededelingen 

• In meerdere gemeenten worden projecten uitgevoerd om de verstening van particuliere tuinen 
tegen te gaan. Naar aanleiding van een motie die in de raad van Huizen is aangenomen ligt de 
vraag voor of de GAD iets kan betekenen in de afvoer van tuintegels. De GAD heeft op dit 
moment niet het wagenpark en de middelen om een ophaalservice uit te voeren. Als de 
behoefte breed en structureel leeft dan kan de GAD met een voorstel komen hoe de gemeenten 
hierin ondersteund kunnen worden. De andere gemeenten geven aan dat zij ook ambities 
hebben voor verduurzaming en vergroening van de leefomgeving en daarom graag zien dat de 
behoefte verder geïnventariseerd wordt.  

• Het PFHO wordt geïnformeerd over het proces naar de afweging bron- of nascheiden PMD 
(plastic verpakkingen, blik en drankpakken). In het eerste kwartaal van 2024 zal aan de raden 
een zienswijze worden gevraagd in deze afweging op basis van de in de grondstoffenvisie 
neergelegde aspecten kosten, duurzaamheid en dienstverlening. Hiervoor wordt hetzelfde 
rekenmodel gebruikt als bij de vorige afweging.  

• In oktober start Enrik Bakker als de nieuwe interim directeur van de GAD. Daarmee is het 
managementteam van de GAD weer op sterkte. 
 

Het resumé is ongewijzigd vastgesteld. 

 
Terugkoppeling RES 

De afspraak is gemaakt dat we als regio onze voortgang op de regionale energiestrategie gaan 
bijhouden en halfjaarlijks bespreken in het PFHO. Daarin wordt ook een onderscheid gemaakt in 
realisatie en planfase. Het huidige beeld is dat we als regio achterblijven bij het realiseren van ons 
bod ten opzichte van het gemiddelde landelijk en in onze energieregio. Het is mogelijk dat veel inzet 
in de planfase zit. Dit zal ambtelijk worden geïnventariseerd. Het Opwek Energie op Rijksgrond 
(OER) programma wordt in de RES 2.0 toegevoegd.  

 
Nieuwe samenwerkingsagenda met Provincie Noord-Holland 

In het PFHO is een procesvoorstel besproken voor een nieuwe samenwerkingsagenda met de 
provincie tot de provinciale verkiezingen van 2027. Er zijn door het PFHO suggesties gedaan die in 
de totstandkoming van de agenda worden meegenomen. Punt van gesprek is de spanning tussen 
de doelstellingen op energietransitie en verduurzaming enerzijds en de beschermingsregimes op 
landschap en natuur. Bijvoorbeeld het effect van de bescherming van vleermuizen voor de 
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voortgang van spouwmuurisolatie. 

 
Energieinkoop AGEM 

Wethouder Bart Porskamp van Oost-Gelre heeft ter inspiratie een presentatie gegeven aan het 
PFHO over zijn ervaringen met lokale energie-opwek voor acht gemeenten in de Achterhoek. Zij 
hebben samen de AGEM opgericht voor het aanjagen van de energietransitie, energie-opwek, 
besparing en -levering. Energie wordt geleverd volgens het zelfleveringsmodel. Eigen stroom wordt 
opgewekt en rechtstreeks ingekocht, zonder tussenkomst van commerciële partijen.  

 
Voorstel eindevaluatie EDB 

Het PFHO is bijgepraat over de stand van zaken rond de eindevaluatie van het 
Energiedienstenbedrijf (EDB) en over het vervolgproces. Er is een extern bureau gestart dat de 
evaluatie uitvoert. Op 3 november is een extra PFHO gepland waarin met bestuurders wordt 
gesproken over de eerste resultaten. In het PFHO van december wordt de eindevaluatie 
geagendeerd en gesproken over de vervolgsamenwerking met het EDB. Gemeenten maken zelf 
afspraken met het EDB over de inzet in 2024. Dit hoeft niet te wachten op de uitkomsten van de 
evaluatie. 

 
Economie & Innovatie 
Opening en mededelingen 

Het resumé is ongewijzigd vastgesteld. 

 
Nieuwe samenwerkingsagenda met Provincie Noord-Holland 

In het PFHO is een procesvoorstel besproken voor een nieuwe samenwerkingsagenda met de 
provincie tot de provinciale verkiezingen van 2027. Er zijn door het PFHO suggesties gedaan die in 
de totstandkoming van de agenda worden meegenomen. 

 
Regionale inzet toerisme en recreatie  

De samenwerking op toerisme, recreatie en cultuur is per 2022 stopgezet naar aanleiding van een 
bezuinigingsopgave. De bestuurlijke afstemming en beleidsvoorbereiding zijn gestopt. Wel wordt 
vanuit de Regio de destinatie markering door Visit Gooi & Vecht uitgevoerd en wordt vanuit de Regio 
de regioconservator gefinancierd.  
Verschillende ontwikkelingen geven aanleiding om de inzet opnieuw af te wegen. Het gaat om drie 
onderdelen: 

• Het versterken van de uitvoering van Visit Gooi & Vecht. 

• Het opnieuw inzetten van de coördinatie gemeentelijke samenwerking op recreatie, toerisme en 
cultuur. 

• Het versterken van de ondersteuning museale samenwerking. 
 
Op basis van het gesprek wordt voor het volgende PFHO een voorstel voorbereid waarmee het 
overleg het algemeen bestuur kan adviseren over de versterking. Voor het onderdeel cultuur gaan 
de wethouders cultuur onderling in overleg over de ambitie.   

 
Digitalisering MKB en SPOT035 

SPOT035 loopt sinds 2020 en ondersteund het MKB in onze regio Het einde van de MKB-Deal 
SPOT035 (en bijbehorende financiering) is in zicht en de vraag is wel vervolg we als regio hieraan 
willen geven. Het voorstel is om niet op dezelfde wijze door te gaan, maar wel te blijven inzetten op 
het thema door enerzijds bedrijven actief te wijzen op mogelijkheden voor ondersteuning en 
anderzijds door periodiek workshops te blijven aanbieden op onderwerpen die het regionale MKB 
van belang vindt. Het PFHO stemt in met deze lijn en de Hogeschool van Amsterdam wordt als 
samenwerkingspartner gevraagd om een voorstel te agenderen voor een volgend PFHO. 

 
Hocras de Walden 

Zie verslag onder Ruimte en Mobiliteit 

 


